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1. Mötet öppnades. Deltagare på mötet: Milan Kolar, Conny Ström, Yngve Carlsson, Magnus 
Borgström, Kristina Wenzel, Malin Axner, Daniel Solberg, Anna-Lena Nilsson, Mårten 
Andersson. 
 

2. Genomgång av föregående protokoll. Protokollet anses korrekt och lades till handlingarna. 
 

3. Genomgång av det ekonomiska läget. 
3st sommarliggare obetalda, 2st nya medlemmar obetalda (ej förfallit till betalning), 1 
hyresgäst har ej betalt avgiften. I övrigt inga obetalda avgifter. 5200 SEK i fodringar totalt.  
 
Dieselskulden ser ut att rättat sig då vi noterat diesel för 21’ i lager, men sålt för 22’ SEK. Det 
krävs ett genomarbetat förslag på rutin/funktion för försäljning av diesel. Vi behöver 
presentera förslaget på årsmötet för att komma tillrätta med tveksamheter kring 
försäljningen. 
 
Kvitto har ankommit för inköpt livräddningsbåt. Yngve ser till att Daniel får kvittot för 
redovisning till bidragsgivaren, så vi får ut resterande bidragsbelopp för inköpet. 
 
Fakturering av 3000:- för containerhyra till Kanotklubben kvarstår att debitera. 
 

4. Varvsfrågor. 
Bryggprojektet: Magnus redogör för summering efter arbetsgruppens sista bryggmöte. Kjell 
Sandersjöö har meddelat att en knap känns lös på hans förtöjningsplats. 
 
Plats för 606 uppställning: 
Båtarna ställs upp enligt tidigare styrelsebeslut (se protokoll nr.6 från 2020-09-14). Sedan får 
detta utvärderas. 
Planen på piren ska grusas med nytt bärlager. Alla båtar och vagnar flyttas därför efter 
helgens kappseglingar så att markarbetet kan utföras. 
 
Försäljning av sista bryggplatsen: 
Sista bryggplatsen säljs till samma belopp som övriga sålts för. Den nya ägaren erhåller 
därmed plats nästa år. 
 
Läget nya skjul: 
Skjulbygget fortskrider efter planerna. Går allt väl beräknas byggnationen stå klar i slutet av 
augusti. 
 
Fråga om hålltank för avlopp: 
Styrelsen tackar nej till inköp av en begagnad hålltank. Vi ser inget behov av det. 
 
Gräsklippning kring jollarna: 
Klipp-schema är publicerat på hemsida samt uppsatt i klubbstugan. 
 
Omklädningsrum för jolleseglare tjejer/killar: 
Jolle får till uppgift att ta fram ett eller flera förslag på en byggnation för detta. Behoven av 
vatten/avlopp behöver redovisas i förslagen.  
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Övriga varvsfrågor: 
Inspekta har kontaktat oss för ny besiktning av travers och svängkran. Clarin har tidigare 
utfört tjänsten ideellt genom sitt ämbete. Vi kontaktar Clarin för att lyssna av möjligheten att 
han kan ställa upp även fortsättningsvis. I annat fall får vi beställa via ex. Inspekta. 
 
Beslut om datum för nästa varvsmöte: 
Söndag 12 september kl.15.00. 
 
Breddning av tältskjul. 
Eventuellt behövs en rockad av pressenningsskjulplatser för att kunna anpassa till behovet av 
skjulbredd. Frågan bör diskuteras på kommande varvsmöte. 
 
Svängkranen har ännu inte fått egen strömmatning. Förslag är att placera kranens 
huvudströmbrytare i ett nyckelskåp med hänglås lika grind/klubbstuga. Elektrikern är ännu 
inte klar med el-dragningen. 
 
Kjell Grafström har frågat om sommar-hyra för sin båt på samma villkor som 606:orna. 
Styrelsen beslutar att Kjell får betala samma (1000 SEK) för sommaruppställning och fri 
tillgång av svängkran. 606:ornas uppställningsplats längs kajen är förbehållen de båtar som 
har störst frekvens av lyft i/ur. Om Kjells båt står där eller på annan uppställningsplats får 
styras av kommande behov. 
 
Angående kanotmedlemmar: 
Endast 1st ny medlem har tillkommit ännu. Totalt är det 3st personer som har medlemskap i 
både SNBK och Kanotklubben. Fakturering av 3000:- för containerhyra kvarstår att debitera 
(noterat även under punkt ekonomi). 
 
Lyft med lyftkran för båtar över 10 ton. 
Efter mötet har Milan hittat beslut från 2015 som behandlar detta: 
I dessa regler fastlås 
det att inga lyft över 
10 ton får göras med 
hjälp av traversen. 
Dock öppnar kubben 
upp för tyngre båtlyft 
med mobilkran enligt 
uppsatta regler. 
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5. Nytt från ungdomssektionen/Tävlingssektionen. 
Läget inför Klampenköret. 
Daniel redogör för samtliga av veckans och helgens kappseglingar. 
 

6. Övriga frågor. 
Nya medlemmar kan känna sig osäker och behov av en ”fadder” lyfts. Idén är god och Milan, 
Yngve, Conny kan axla titeln som fadder. Båtgrannen kan förstås också agera ”fadder” om 
personkemin stämmer. Det kan vara lättare att få muntlig information om hur saker går till 
än att själv leta reda på hur man gör via dokument på hemsidan. En välkomstfolder vore 
önskvärt, både papper och digitalt. 
 
Utbildningsbehov för uppläggning av lärgrupper. 
Kristina, Mårten och Anna-Lena behöver lära sig hur man använder lärgruppsmodulen i IOL 
för att registrera våra teoriutbildningar. Dessa ger ”återbäring” i form av poäng som kan 
användas för ex. inköp av utbildningsmaterial. (Så kallad ”resurs” hos SISU). 
Anna-Lena kontaktar SISU med förfrågan om när utbildning kan ske. 
 
Uppföljning av styrelsebeslut och utföranden. 
Anna-Lena ombeds ta fram en lista över styrelsebeslut och uppdrag ur tidigare 
styrelseprotokoll för att bocka av och följa upp utföranden av dessa. 
 

7. Nästa möte. Onsdag 28/9 kl.18:30 
 

 

Protokollet justeras:  
 
_________________________________________ 
Milan Kolar 


